

YET-TR6 User Guides 使用指导

Version: BT5.0+EDR
无线版本: 5.0+EDR
Support: AD2P
支持音乐发射/接收
8-10 Meter Distance
工作距离: 8-10米

使用说明

发射/接收模式切换

音频线插 TRANSMITTER 为发射模式, 指示灯为蓝灯。
音频线插 RECEIVE 为接收模式, 指示灯为红灯。

插电脑USB为发射模式

功能使用

发射模式 (适用于将电脑/电视/收音机/MP3音频发送到蓝牙耳机/音响)

1. 将适配器插入USB供电, 蓝色LED闪烁后进入发射模式
2. 将音频线一端插入适配器 TRANSMIT 口, 另一端插入电视等设备的音频输出口 (OUTPUT)
备注: 发射模式下, 本产品具有 USB+AUX 双输入功能, 如果用在电脑上使用, 不需要插音频线, 直接插入USB即可
3. 将蓝牙耳机/音响等设备开机, 并进入配对状态
4. 等待10-20秒后自动连接成功, 蓝色指示灯常亮
5. 打开电视或电脑APP音乐播放软件, 音乐即可通过蓝牙耳机/音响播放

接收模式 (适用于普通音响/车载/有线耳机等)

1. 将适配器插入USB供电
2. 将音频线一端插入适配器 RECEIVE 口, 另一端插入音响设备的音频输入接口 (INPUT)
3. 打开手机或平板电脑的蓝牙功能, 搜索: YET-TR6 点击进行配对
4. 配对完成后, 红色LED常亮
5. 打开手机APP音乐播放软件, 手机音乐即可通过音箱播放。

Instructions For Use

Transmission / Receiving mode switch

Audio cable insert TRANSMIT hole is Transmission mode. Blue LED

Audio cable insert RECEIVE hole is Receiving mode. Red LED

USB insert computer is Transmission

How to use

Transmitter mode (for sending Computer/TV/MP3 audio to Bluetooth headset/sound)

1. The adapter is plugged into the USB power supply, the blue LED flashes and enters the transmit mode.
2. Plug one end of the audio cable into the adapter TRANSMIT port and the other end into the audio output port (OUTPUT) of the TV or other devices.
Remark: In Transmitter mode, this product has USB+AUX dual input function. If it is used on a computer, it does not need to be inserted audio cable, plug directly into USB
3. Turn on the Bluetooth headset / stereo etc, and enter the pairing status
4. Wait a moment, the automatic connection is successful, and the LED is always on.
5. Open the TV or computer APP music player software, music can be played through Bluetooth headset

Receive mode (For normal audio / car / wired headset, etc.)

1. Plug the adapter into the USB power supply
2. Plug one end of the audio cable into RECEIVE port of the adapter and the other end into the audio input interface (INPUT) of the audio device.
3. Open the Bluetooth function on the mobile phone, click search: YET-TR6 Click to pair
4. After the pairing is completed, the red LED is always on.
5. Open the mobile APP music player software, mobile music can be played through the speaker.



Made in China

2in1bluetooth

